

ODR-1 30th Anniversary



Product Information

- EAN: 4029735101109
- Size (B x T x H): 74 x 126 x 58 mm
- Input/Output/Remote: Klinke/Jack 6,3 mm / 1/4
- Weight packed: 565 gr.
- Weight pedal only: 425 gr.
- Country of origin: China

Facts

English

- Natural analog Overdrive for Guitar or Bass
- Drive - controls amount of Drive
- Spectrum - optimizes tone
- Level - controls level
- Bass Cut Knob – cut off „boomy“ low frequencies
- Glow in the Dark Pointer Knobs
- Incl. 4x mounting plates "Nobels Mounty P"
- Easy battery removal from the top. You dont need a screwdriver or have to be afraid to loose microscopic screws
- Remote input – remotes the on/off function with an external switch (unlatched)
- Power – 9~18 Volt DC (9V battery or power supply not included)
- 18 Volt gives much more headroom
- Limited Edition (5000 units worldwide)
- Special Gold Color housing
- Special Giftbox – Certificate - Anniversary Pick - Sticker

Deutsch:

- Natural analog Overdrive Bodeneffektgerät für E-Gitarre od. Bass
- Regler: Drive (Stärke der Verzerrung)
- Spectrum (Klangoptimierung)
- Level (Lautstärke)
- Bass – verändert die tiefen Frequenzen die ggf. bei Humbucker bestückten Gitarren stören
- Glow in the Dark Pointer Knöpfe
- Eingang für Remote Switch (hinten), zur Fernbedienung z.B. über Racksystem, Switcher
- Solides Metallgehäuse mit separaten Batteriefach
- Inklusive 4x „NOBELS MOUNTY P“ - ausklappbare Montagelaschen zum Festschrauben des Pedals
- 4x Gummifuss statt Gummiunterlage
- Einfacher Batteriewechsel durch Deckel auf der Oberseite des Gehäuses. Ohne Schraubendreher oder den Verlust von Miniaturschrauben.
- Spannungsversorgung durch optionale 9V-Batterie oder optionales Netzteil (9V~18V DC)
- 18 Volt geben dem Effekt mehr Headroom

Text 1 – english

40 Years Nobels | 30 Years ODR-1 (Natural Overdrive)

We are proud to present a limited edition of our successful model, the ODR-1, for its 30th anniversary this year.

This distinct version commemorates three decades since its introduction in 1993. Listening to your feedback we had added a Bass Cut Switch in 2019. Now for the Anniversary Edition we have upgraded to a more versatile and convenient Bass Cut Pot. This model connects you with a significant chapter in Nobels legacy.

This golden version is limited to 5000 units worldwide. Each pedal is numbered and includes a certificate of authenticity, a commemorative sticker and a special plectrum.

Natural German Engineering. Made in China.

Text 1 - Deutsch

Und auf einmal geht alles ganz schnell und völlig unerwartet

- **40 Jahre** gibt es nun die Marke Nobels

- **30 Jahre** lang hat der legendäre Overdrive ODR-1 die Ohren erfreut

Zum Jubiläum kommt nun ein Anniversary Pedal welches den klassischen Sound der goldenen Nobels ODR-1-Ära widerspiegelt. Erstmals aufgewertet mit einem stufenlos einstellbaren Bass-Cut-Poti. Hier hat Nobels die Wünsche der Humbucker Player erhört und erfüllt.

Aus vielen alten 90er Jahre "original" ODR-1 Pedalen wurde das bestklingende Pedal in das Jubiläumsmodell umgepflanzt. Die Suche nach dem heiligen „original ODR-1 Gral“, zu extrem hohen Preisen, hat sicherlich nun ein Ende.

Limitierte Auflage (5000 Stück weltweit) – mit nummerierter Sonderverpackung, Zertifikat, Anniversary Pick und Aufkleber.

Die Erstausslieferung wird für Anfang November erwartet.

Natural German Engineering. Made in China.